
Kursistrådsmøde d. 07.10.2024 kl. 11.20-11.55, i V250  

• Godkendelse af dagsorden, v. Neel/Signe 

 

• Valg af mødeleder og referent  

Neel er mødeleder 
Hanne er referent 

 

• Præsentation af fremmødte 

Der var repræsentanter fra følgende klasser: 
 

1. års klasser: J, N, Y, I 
2. årsklasser: T, S, Q, R 

enkeltfag: 2 kursister 
Derudover var: Lea (Mentor), Mette (Leder) , Hanne (lærer) og  

Sofie (trivselskonsulent), Neel (forperson), Signe (næstforperson) 

 

• Valget til for-/ næstforperson  

a. Kort præsentationsrunde (forperson)  

 

Neel vil gerne genopstille. Han bliver valgt – da ingen andre stiller 

op. 

 

Han holder alligevel sin valgtale.  

 

b. Kort præsentationsrunde (næstforperson)  

Signe, tidligere næstforperson) og Lucca 1.i stiller begge op. 

Så der er valg.  

 

Signe fortæller om sig selv, og hvad hun ønsker at fortsætte 

med at gøre for kursistrådet.  

 

Lucca. 1. I. fortæller, hvad hun ønsker at gøre, hvis hun 

bliver valgt.  

 

c. Anonymt valg  



I alt er der 25 stemmer 

Lucca fra 1. i bliver valgt. 

 

Alle klapper af Signe og takker for det gode arbejde og af Lucca for at 

blive valgt.  

 

 

• Sofie, der er trivselskonsulent på skolen, fortæller noget 

om trivsel  

 

Sofie fortæller, at der har været en undersøgelse af trivslen på skolen.  

Generelt er kursisterne meget positive overfor skolen. 

Lærerne bliver fremhævet som gode også til at differentiere 

undervisningen. 

 

Sofie fortæller, at der er Halloweenfest d. 25.10. Hvis man vil have 

indflydelse på fest, tager Sofie meget gerne imod inputs. 

 

 

• Nyt fra klubber  

 

Mads fra 1. j orienterer om, at der er lavet en ny musikklub – der kom 

rigtig mange til det første møde. Skolens ledelse var ikke helt med på at 

skaffe et lokale – eller adgang til musiklokale og instrumenter, men det 

har du nu ændret, så klubben er optimistisk.  

Klubben mødes i Studiesalen hver tirsdag efter skole kl. 15.30.  

 

Nogen spørger, om man skal være god til musik for at være med. Det 

behøver man ikke – det er primært fællesskabet, der er vigtigt.  

 

Konstantin fra enkeltfag fortæller om Queerklubben – som mødes hver 

torsdag. Alle er velkomne. Han fortæller om, at klubben er ærgerlige 

over, at beløbet til snacks er blevet sat ned.  

 

DADklubben har ikke fået snacks, fortæller deres forperson, de tager i 

stedet selv snacks med.  



 

Mette (leder) fortæller: Ledelsen er superglade for, at der nu er mange 

klubber. Ledelsen har besluttet, at hver klub kan få 200 kroner pr. 

kvartal. (dvs. 400 kr. pr. halve år) 

 

Lea: Hvor er der information om klubberne?  - det fremgår af Ludus. 

Punktet skal med på næste møde.  

 

 
• Evt. og næste møde 

 
Klubber – og information om disse 
En klase er frustrerede over, at andre bruger deres lokale efter skoletid.  
 
 


